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Místo jednání: Špindlerův Mlýn  Datum: 10.-12.1. 2014 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 15 

Distribuční list: Bloudek, Resch, Berndt, Kurowski, Šťastný, Zozulák, revizní komise, sekretariát 

Seznam účastníků:  

VV – Bloudek, Resch, Berndt, Kurowski, Zozulák; omluven Šťastný 

Revizní komise – Kalivoda 

sekretariát – Valentová 

Přílohy: - 

Příští jednání: 6.2. 2014, Praha 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Zadané úkoly byly splněny, vyjma níže uvedených:  

1. Hledání předsedy komise nesoutěžního horolezectví a 
tradičního skialpinismus – úkol pokračuje 

2. Řešení personální situace v komisi mládeže – úkol pokračuje 

1. Šťastný 

2. Kurowski 

 

1. příští 
jednání VV 

2. příští 
jednání VV 

2.  Příprava Valné hromady ČHS 

1. VV schválil předběžný program VH 2014, která se bude konat 
22.3. 2014.  Za další přípravu VH zodpovídá P. Resch, 
spolupráce B. Valentová a sekretariát.  

2. Pozvánka a bulletin budou zveřejněny a rozeslány nejpozději 
21.2. 2014, zajistí B. Valentová.   

1. Resch, 
Valentová 

2. Valentová 

 

1. průběžně 
do VH 

2. 21.2.2014 

 

3.  Metodická činnost 

VV vzal na vědomí informaci A. Kurowského o jednání se členy 
metodické komise, na kterém byly diskutovány případné změny 
metodické činnosti ČHS (možnost zavedení jednodušších kurzů pro 
lezení na umělých stěnách, alespoň částečné zpoplatnění kurzů pro 
instruktory, kurzy na regionální úrovni, zvýšení počtu metodických 
dnů, akreditace kurzů). VV pověřil A. Kurowského dalším jednáním 
s metodickou komisí, s cílem upřesnit odsouhlasené záměry 
a termíny jejich postupné realizace.  

Kurowski průběžně 

4.  Stížnost B. Vlčka na předsedu metodické komise J. Vogela 

VV se seznámil se stížností B. Vlčka na organizaci kurzů pro 
instruktory a konstatoval, že stížnost včetně požadavku na odvolání 
předsedy komise je neodůvodněná a zamítl ji. O stanovisku VV 
bude B. Vlčka informovat A. Kurowski.   

Kurowski neprodleně 

5.  Řešení podpory reprezentace v drytoolingu 

VV vzal na vědomí informace o fungování subkomise drytoolingu 
a rozhodl, že se subkomise změní v samostatnou komisi. Předsedu 
R. Lienertha bude informovat P. Resch, úpravu informace na webu 
zajistí B. Valentová.  

Resch, 
Valentová 

 

neprodleně 

 

6.  Postavení oddílů v ČHS 

VV se seznámil s analýzou postavení oddílů v ČHS a pověřil 
B. Valentovou vyhodnocením důsledků případných změn 
v postavení oddílů a navržením postupu řešení. Na úkolu bude 
spolupracovat P. Resch. Informace o možnostech řešení bude 
poskytnuta VH. 

Valentová, 
spolupráce 
Resch 

příští jednání 
VV 
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7.   Čerpání rozpočtu ČHS 

VV vzal na vědomí předběžné informace J. Bloudka o čerpání 
rozpočtu ČHS v roce 2013 a pověřil jej předložením finální verze 
čerpání na příští jednání VV, jako podklad pro VH 2014.  

Bloudek příští jednání 
VV 

8.  Návrh rozpočtu ČHS na rok 2014 

VV se seznámil s upřesněným návrhem rozpočtu ČHS na rok 2014 
a pověřil J. Bloudka jeho dopracováním a předložením na další 
jednání VV.   

Bloudek příští jednání 
VV 

9.  Vyhlašování grantů ČHS 

VV přehodnotil původní rozhodnutí VV vyhlašovat granty ČHS 
dvoukolově a rozhodl, že granty budou vyhlašovány jen jednou 
ročně, jako dosud. Zajistí B. Valentová.  

Valentová průběžně 

10.  Mezinárodní lezecké setkání na českých pískovcích  

VV vzal na vědomí informaci, že se nepodařilo najít organizátora, 
který by byl schopen uspořádat Mezinárodní lezecké setkání na 
českých pískovcích v letošním roce. VV rozhodl, že o zorganizování 
této akce v roce 2014 nebude dále usilovat, mj. i s ohledem na 
konkurenční akci CAI ve Valle Orco. VV předpokládá zorganizování 
mezinárodního lezeckého setkání v roce 2015.  

  

11.  Činnost skupiny pro závodní sport 

VV se vrátil k závěrům pracovní skupiny pro závodní sport z roku 
2013 a pověřil J. Zozuláka, aby na základě těchto závěrů připravil 
vyhodnocení současné situace v závodních sportech a zajistil 
případné pokračování činnosti pracovní skupiny.  

J. Zozulák příští jednání 
VV 

12.  Udělování čestného členství v ČHS 

VV upřesnil zásady udělování čestného členství v ČHS a uložil 
B. Valentové zveřejnit informaci na webu ČHS.  

Valentová neprodleně 

13.  Registrace nových oddílů ČHS 

VV schválil registraci  dvou nových oddílů.  

  

14.  Analýza řízení komisí ČHS 

VV uložil jednotlivým členům VV (gestorům), kteří dosud nepředložili 
analýzy činnosti komisí patřících do jejich gesce, aby tak učinili do 
příštího jednání VV. VV současně uložil P. Reschovi připravit 
stručné tabulkové vyhodnocení dosud předložených analýz.   

členové VV 

P.Resch 

příští jednání 
VV 

15.  Příručka pro začínající lezce Krok za krokem 

VV vzal na vědomí, že příručky pro začínající lezce jsou již vytištěny 
a pověřil sekretariát jejich distribucí. Část výtisku bude zaslána 
oddílům spolu s ročenkami ČHS, část bude ponechána na 
sekretariátu pro nové členy ČHS.    

sekretariát průběžně 

16.  Památník horolezců v Tiských stěnách 

VV vzal na vědomí negativní stanovisko části místní lezecké 
komunity k podobě a umístění zamýšleného památníku horolezců 
v Tiských stěnách, a v návaznosti na proběhlé jednání a ochotu 
navrhovatele pomníku G. Tschunka upravit návrh rozhodl, že 
požádá Správu CHKO Labské pískovce o pozastavení 
rozhodovacího procesu v této věci. Zajistí B. Valentová.   

Valentová neprodleně 
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19. Příprava ročenky ČHS 

VV vzal na vědomí informace o přípravě ročenky ČHS. Ročenky 
budou poskytnuty členům ČHS, kteří měli členský průkaz na rok 
2013, a dále poskytnuty některým lezeckým stěnám apod. 
Distribuce se předpokládá na přelomu ledna a února, souběžně 
s distribucí příruček pro začínající lezce. Dokončení ročenky zajistí 
B. Valentová a P. Resch, distribuci sekretariát.  

Valentová, 
Resch 

do 31.1.2014 

únor a dále 

 
 
Schválil J. Bloudek, 1. místopředseda ČHS, pověřený vykonáváním funkce předsedy ČHS 


